
 

ROMANIA 

JUDETUL BRAILA 

CONSILIUL LOCAL VICTORIA 

  

PROCES-VERBAL 
 

încheiat astăzi 14.05.2021 

 

                  Astăzi, data de mai sus, ora 10,00 prin intermediul aplicaţiei electronice whatsapp, are loc 

şedinţa extraordinară a Consiliului local Victoria convocat de către primar prin Dispoziţia 

nr.197/10.05.2021 la care participă un număr de 13 consilieri locali din totalul de 13 în funcţie, 

îndeplinindu-se astfel cerinţa de majoritate din numărul total al consilierilor în funcţie pentru ca şedinţa 

să se poată desfăşura. 

                           D-l sxecretar general al comunei Mihai Vasile delegat de către d-l primar Albu Costel 

cel care a covocat consilierii în şedinţă, supune la vot proiectul ordinii de zi: 

                           1. aprobarea procesului verbal al şedintei anterioare a consiliului local din 23.04.2021. 

                           2. proiect de hotărâre nr.44/10.05.2021 privind alegerea preşedintelui de şedinţă a 

consiliului local 

                                -iniţiator primar Costel Albu                     

                          3. Proiect de hotărâre nr.45/10.05.2021 privind revocarea Hotărârii Consiliului local 

Victoria nr.29/19.03.2021 privind închirierea pajiştilor aflate în domenul privat al comunei Victoria 

-initiator primar Costel Albu 

                          5.proiect de hotărâre nr.46/10.05.2021 privind modificarea art.1 din Hotărârea 

Consiliului local Victoria nr.11/22.02.2021 privind scoaterea la licitaţie publică în vederea închirierii 

unui spaţiu din clădirea Sediul secundar Primărie, situată în satul Mihai Bravu, aflată în domeniul public 

al comunei Victoria 

-iniţiator primar Costel Albu 

                          4. proiect de hotărâre nr.47/10.05.2021 privind modificarea art.1 din Hotărârea 

Consiliului local Victoria nr.12/22.02.2021 privind scoaterea la licitaţie publică în vederea închirierii 

unui spaţiu din clădirea Dispensar uman, situată în satul Victoria, aflată în domeniul public al comunei 

Victoria 

-initiator primar Costel Albu 

                          6. adresa nr.6148/16.04.2021 a Instituţiei Prefectului Judeţul Brăila 

                          7.  alte probleme. 

                              Rezultatul votului: 

- 13 voturi pentru   
- nicun vot abţinere  

- niciun vot împotrivă  

                  Ordinea de zi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

                 Se trece la punctul 1) – Aprobarea procesului verbal al şedintei anterioare a consiliului local 

din 23.04.2021. 

                              Rezultatul votului: 

- 13 voturi pentru   
- nicun vot abţinere  

- niciun vot împotrivă  

                  Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

                  Se trece la punctul 2) - proiect de hotărâre nr.44/10.05.2021 privind alegerea preşedintelui 

de şedinţă a consiliului local. 

                   Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Albu Costel şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-lui Mihai Vasile secretar general al comunei şi de avizele consultative ale celor 3 

comisii de specialitate ale consiliului local. 

                  D-na consilier Costea Marioara – propuneţi. 

                  D-na consilier Neculai Felicia – fără preşedinte de şedinţă. 

                  D-na consilier Spînu Lenuţa – va rog să propuneţi un nou preşedinte de şedinţă. 

                  D-l consilier Gorgovan Paul – propunere Spânu Liliana. 

                  D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – să scrie preşedintele sau liderul de vârstă. 

                  D-l consilier Mavrodin Eugen – propun Tătaru Marian-Dănuţ. 

. 
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                  D-na consilier Neculai Felicia – pentru D Tătaru. 

                  D-na consilier Grecu Lucica-Luminiţa – propun Spînu Liliana. 

                  D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – d-na Spînu doar şi-a încetat mandatul. 

  D-l consilier Bărbatu Petrică – pentru Liliana Spînu. 

                  D-l consilier Gorgovan Paul – asta nu exclude un altul. 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – monopolizaţi şedintele vreme de şase luni? 

 D-na consilier Costea Marioara – cine este pentru Marian? 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ - pentru subsemnatul. 

                 D-l secretar general Vasile Mihai – există un proiect de hotărâre cu propunere pentru d-na 

Spînu. Dvs. trebuie să votaţi sau nu proiectul. 

                 D-na consilier Neculai Felicia-  pentru D Tătaru. 

                 D-l consilier Dimache Daniel – pentru Spînu Lenuţa. 

                D-na Costea este liderul de vârstă. 

                D-l consilier Pungă Dumitru – pentru. 

                D-l consilier Gorgovan Ionel – ca la noi la nimeni. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ - pentru ce d-l Pungă? 

                D-l consilier Gorgovan Ionel – felicitări. 

                D-l consilier Giuglea Ştefan – pentru. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – impotrivă d-na Spînu. 

                D-l consilier Bărbatu Petrică – pentru d-na Spînu. 

                D-na consilier Spînu Lenuţa – vă rog să votăm în ordine începem cu propunerea pentru d-l 

Tătaru. 

                D-l consilier Pungă Dumitru – pentru  Tătaru. 

                D-l consilier Gorgovan Paul – împotrivă. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – liderul de vârstă trebuie să preia şedinţa. 

                D-l consilier Gorgovan Ionel –  pentru ce şi pentru cine votăm că habar nu avem. 

                D-na consilier Grecu Lucica-Luminiţa- împotrivă. 

                D-l consilier Bărbatu Petrică – împotrivă. 

                D-na consilier Neculai Felicia - pentru D Tătaru 

                D-na consilier Costea Marioara – şef de şedinţă eu sunt. 

                D-na consilier Spînu Lenuţa – votăm  propunerea preşedinte de şedinţă d-l Tătaru. 

                D-l consilier Bolboceanu Marin – împotrivă T. 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – pentru Tătaru. 

                D-na consilier Spînu Lenuţa – împotrivă. 

                D-na consilier Costea Marioara – pentru Tătaru. 

                D-l secretar general Mihai Vasile – d-na Spînu, proiectul de hotărâre este iniţiat de primarul 

comunei cu propunere pentru dvs. Dacă exista o altă propunere trebuia adus in scris un amendament la 

acest proiect de hotărâre. Amendamentele în timpul şedinţei conform regulamentului consiliului local se 

fac numai cu acordul iniţiatorului,  în cazul nostru primarul. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – primarul nu dictează asupra propunerilor nici unui 

consilier local. 

               D-na consilier Neculai Felicia - deci noi consilierii trebuie să cerem acordul primarului pentru 

o nouă propunere? 

               Deci supun la vot propunerea pentru Spînu. 

               D-l secretar general Mihai Vasile – prin urmare nu avem dcecât să aşteptăm votul consilierilor 

pentru proiectul de hotărâre iniţiat de primar. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ - împotrivă d-na Spînu. 

                D-l consilier Bărbatu Petrică – pentru d-na spînu. 

                D-na consilier Spînu Lenuţa - pentru S. 

               D-l consilier Bolboceanu Marin – pentru. 

               D-l consilier Gorgovan Ionel – nu vă este clar că nu a înţeles nimic de ce vreti sa o alegeti iar? 

                D-na consilier Grecu Lucica-Luminiţa – pentru Spânu. 

               D-l consilier Gorgovan Ionel – pentru Tătaru. 

               D-l Gorgovan Paul – pentru Spînu. 

 



 3 

               D-na consilier Costea Marioara – împotrivă pentru Spînu. 

               D-na consilier Neculai Felicia – Impotrivă D Spînu cu menţiunea că nu prea îşi îndeplineşte  

rolul de presedinte. E o brambureală totală. 

               D-l consilier Mavrodin Eugen – împotrivă Spînu. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – asta este cauza de faceti prin wapp, lipsa de răspundere, 

şi asumare. 

                D-l consilier Gorgovan Ionel – asta se şi vrea. 

                D-l consilier Mavrodin Eugen – un  preşedinte nu poate fi de două ori ales. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – regulamentul nu spune acelaşi preşedinte vreme de şase 

luni. 

               D-l consilier Mavrodin Eugen – doar după ce termină toţi câte un mandat de şedinţă. 

               D-l consilier Dimache Daniel – pentru. 

               D-l consilier Mavrodin Eugen – după d-na Spînu poate fi de două ori sau de zece. 

                D-l consilier Gorgovan Ionel – la PCR da se poate. 

               D-l consilier Pungă Dumitru – împotrivă pentru Spînu. 

               D-l consilier Mavrodin Eugen – împotrivă Spînu. 

                D-l consilier Gorgovan Ionel – propun să trecem la alte probleme că oricum că oricum punctul 

nostru de vedere nu cotează. Pierdere de timp. 

               D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – corect. 

               D-l consilier Gorgovan Ionel - împotrivă Spînu. 

               D-l consilier Gorgovan Paul – regulamentul este cel legal chiar daca ne convine, chiar de nu? 

               D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – dar fără preşedinte de şedinţă? 

                D-l secretar general Mihai Vasile – asteptăm votul d-lor consilieri Gorgovan Ionel şi Giuglea 

Ştefan. 

               D-l consilier Gorgovan Ionel - uitati-vă cu atenţie că e a doua oară. 

               D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ -  la transferul preşedintelui de şedinţă normal prelua liderul 

de grup. Costea a propus Tătaru . Trebuie să votăm dacă suntem de acord cu propunerea, dacă nu 

propunem pe altcineva. Care nu a mai fost. Cer consemnarea acestui aspect în procesul verbal de 

şedinţă. 

               D-l consilier Gorgovan Paul – domnule secretar număraţi vă rog voturile. Să sperăm că nu o să 

fie ca la clothilde. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – proiectul pentru d-na Spînu nu poate opri şi alte 

propuneri. 

                D-na consilier Spînu Lenuţa - d-l Giuglea votaţi. 

                D-l secretar general Mihai Vasile – dacă am numărat bine sunt 6 pentru, 6 împotrivă. 

                D-na consilier Spînu Lenuţa – Da. Dl Giuglea nu a votat. 

                D-l consilier Giuglea Ştefan – pentru Spînu. 

                D-l consilier Gorgovan ionel – aşa merge dacă am numărat bine? 

                D-L consilier Gorgovan Paul – vox populi, vox deis. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – din cauza faptului că alegeţi în mod abuziv preşedintele, 

grupul PNL se retrage din şedinţă din momentul acesta.  

  D-l secretar general Mihai Vasile – d-le consilier, am făcut precizarea nu că nu ştiu să număr  

ci penrtru că dvs. nu votatî punctual la ce se supune la vot iar eu trebuie să ridic pagina pe calculator să 

le pot vedea pe toate. 

                D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – această şedinţă a fost ilegală. 

               D-l consilier Gorgovan Ionel – total neadevărat si pot dovedi dacă nici captura de ecran nu aţi 

văzut-o. 

               D-na consilier Neculai Felicia – d-na Spînu felicitări pentru încă 3 luni de brambureală pe wap. 

                D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate simplă adică votul majorităţii consilierilor locali prezenţi: 7 din 13. 

                Rezultatul votului: 

- 7 voturi pentru - Giuglea Stefan, Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, 

Bărbatu Petrică, Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel 

-  niciun vot abţinere  

- 6 voturi împotrivă – Gorgovan Ionel, Pungă Dumitru, Neculai Felicia, Mavrodin  

Eugen, Costea Marioara, Tătaru Marian-Dănuţ. 
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                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 7 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate simplă, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă a consiliului local. 

               Se trece la punctul 3) 

                Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Albu Costel  şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-nei Enişor Verginica referent în cadrul compartimentului agriucol, fond funciar, 

urbanism, arhivă şi de avizele consultative ale celor 3 comisii de specialitate ale consiliului local. 

                 Constatând că nu  sunt înscrieri la cuvânt se supune la vot. 

                 D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate absolută adică votul majorităţii consilierilor locali în funcţie: 7 din 13. 

                              Rezultatul votului: 

- 7 voturi pentru - Giuglea Stefan, Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, 

Bărbatu Petrică, Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel 

-  niciun vot abţinere  

- niciun vot împotrivă  

                 Reprezentanţii PNL nu au participat la vot. 

                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 7 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate absolută, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind revocarea Hotărârii 

Consiliului local Victoria nr.29/19.03.2021 privind închirierea pajiştilor aflate în domenul privat 

al comunei Victoria . 

                 Se trece la punctul 4)  
                   Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Albu Costel  şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-nei Vintilă Nicoleta inspector în cadrul compartimentului contabilitate, patrimoniu, 

achiziţii publice şi de avizele consultative ale celor 3 comisii de specialitate ale consiliului local. 

                  D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate absolută adică votul majorităţii consilierilor locali în funcţie: 7 din 13. 

                              Rezultatul votului: 

- 7 voturi pentru - Giuglea Stefan, Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, 

Bărbatu Petrică, Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel 

-  niciun vot abţinere  

- niciun vot împotrivă  

                 Reprezentanţii PNL nu au participat la vot. 

                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 7 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate absolută, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind modificarea art.1 din 

Hotărârea Consiliului local Victoria nr.12/22.02.2021 privind scoaterea la licitaţie publică în 

vederea închirierii unui spaţiu din clădirea Dispensar uman, situată în satul Victoria, aflată în 

domeniul public al comunei Victoria. 

                 Se trece la punctul 5)  
                   Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Albu Costel  şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-nei Vintilă Nicoleta inspector în cadrul compartimentului contabilitate, patrimoniu, 

achiziţii publice şi de avizele consultative ale celor 3 comisii de specialitate ale consiliului local. 

                  D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate absolută adică votul majorităţii consilierilor locali în funcţie: 7 din 13. 

                              Rezultatul votului: 

- 7 voturi pentru - Giuglea Stefan, Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, 

Bărbatu Petrică, Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel 

-  niciun vot abţinere  

- niciun vot împotrivă  

                 Reprezentanţii PNL nu au participat la vot. 

                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 7 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate absolută, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind modificarea art.1 din 

Hotărârea Consiliului local Victoria nr.11/22.02.2021 privind scoaterea la licitaţie publică în 

vederea închirierii unui spaţiu din clădirea Sediul secundar Primărie, situată în satul Mihai 

Bravu, aflată în domeniul public al comunei Victoria. 
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                 D-na preşedinte Spînu Lenuţa – alte probleme. 

                 D-l consilier Gorgovan Paul – dacă tot a invocat regulamentul... 

 D-l consilier Dimache Daniel – nu sunt. 

                 D-l consilier Bărbatu Petrică – nu sunt. 

                 D-na consilier Spînu Lenuţa – nu sunt. 

                 D-l secretar general Mihai Vasile – alte probleme e la punctul 7). Mai aveţi un punct 6) dacă 

sunt discuţii. 

                 D-l consilier Bolboceanu Marin – nu sunt 

                 D-l consilier Giuglea Ştefan – propun şedinţe fizic. 

                 D-l consilier Gorgovan Paul – PNL este considerat absent? 

                 D-na consilier Grecu Lucica-Luminiţa – nu sunt. 

                 D-na preşedinte de şedinţă Spînu Lenuţa –  declar şedinţa încheiată.                    
                                       

 

                                Preşedinte de şedinţă                  

                                  Consilier local                                      Secretar general 

                                   Lenuţa Spînu                                          Vasile Mihai  
 


